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BARDO (inf. wł.). Trzy kolejne ulice zmieniły się nie do poznania. Oczywiście na lepiej, a
finał przeprowadzonej modernizacji miał miejsce 11 bm., w samo południe.

- Jakieś piętnaście lat temu, to wymienili rury pod drogą i na tym się skończyło. A teraz aż miło
popatrzeć, jaką nam ulicę wyszykowali. Gładko i jasno wieczorem, od razu pewniej się chodzi i jeździ
- mówi starsze małżeństwo z budynku na ul. Jagiellońskiej. Tę samą satysfakcję wykazują sąsiedzi z
nieodległych ulic Kościuszki i Mickiewicza, które również ogromnie zyskały na jakości i wizerunku.
 

Z informacji  płynącej  od burmistrza Krzysztofa Żegańskiego  wynika,  że  w wymienione drogi
łącznie zainwestowano około 6 mln zł, m.in. korzystając z programów rządowych. Pod uwagę przede
wszystkim wzięto wygodę mieszkańców przez lata borykających się z pokonywaniem nierównych
nawierzchni, do tego przy nie najlepszym oświetleniu. Teraz są to już wspomnienia, bo wymienione
ulice w niczym już nie przypominają swoich poprzedniczek. I zarazem są kolejnymi w Bardzie, które
tylko w tym roku diametralnie zyskały na standardzie. Włodarz zapowiada dalsze prężne działania na
rzecz tego, aby Bardo i gmina w tej kadencji samorządu wzbogaciły się o następne odcinki dróg
uporządkowane kompleksowo.  
 

W wydarzeniu  podkreślonym symbolicznym przecięciu  wstęgi  wzięli  udział  m.in.  poseł  Marcin
Gwóźdź, przewodnicząca rady miejskiej Barbara Strzelec i wiceburmistrz Rafał Batóg, lokalni
samorządowcy, przedstawiciele wykonawcy, nadzoru technicznego i innych instytucji, reprezentanci
mieszkańców.
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